
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 10.8.2020 kl 1900-2200 
Deltagere: Wiebke D., Hans Erik H., Niels R., Jesper F. og Simon H. 

Sportsudvalget deltager i fuldt omfang fra 2000-2100. 

Afbud: Johnny J. og Peter J - de støder dog til senere efter en ob-kamp. 

Referent: Wiebke D. 

Hvor: Klublokalet RFC 

 

Dagsorden Referat 

1) Sommernews og velkomst. (10min) (SH) Kunststofbanen står næsten færdig. Der er ved at 
blive lagt sidste hånd på. Kvaliteten virker 
umiddelbart bedre. Stregerne bliver syet på. Der 
mangler at blive fyldt op med granulat. 
Der bliver lagt materiale til side, til multibanen og 
eventuelle  forbedringer. 

2) RBK´s deltagelse i repræsentantskabsmøde i RFC 
25.6? (5-10 min)  

SH, NR og WD deltog. RBK stiller med en kanditat til 
valget af Ribe Fritidscentrets bestyrelse til valget i 
april 2021. 

3) AD - Kontakt fra Berlin Sport Consulting/AD. (SH-
10 min) 

Bestyrelsen har efter rådgivning af en jurist besluttet 
sig for ikke at indgå et samarbejde med Berlin Sport 
Consulting. 

4) Håndtering spillertøj (WD 10 min) Der arbejdes på et skema til udfyldelse af 
kontaktpersoner som skal udfyldes to gange årligt. 
(WD + JJ). Spillertøjet “afleveres” 1.7 og afdelingerne 
overtager deres nye sæt/skab pr. 1.8. 
Lige nu ser det ikke ud til at der mangler materiel i 
afdelingerne. 

5) PR / HS, Status Covid-19, Fonde (10 min) SH kontakter Rene fra Ugeavisen. 
Udover fonde, Covid-19 og HS må der også gerne 
informeres om den nye belægning på 
kunststofbanen.  



 

 

6) Sportnews: v. Lars K. (60 min) 
- Kort Præsentation af sportsudvalget 
- Status på håndtering af covid 19 
- Holdning til holdsamarbejde u14/drenge 

Her er der et stykke brød til alle. 
Sportudvalgtes og bestyrelsens møder er koordineret 
og mødes efter behov. 
Lars K.: 
Opstartsmødet blev afholdt i sidste uge. 
Der mangler akut 2 5-mandsmål. De skal gerne 
bestilles allerede i morgen. 
Der er nu trænere til alle hold. 
Vi har været nødt til at trække U17-holdet, da der ikke 
var spillere nok. 
Lars K anbefaler at der fremadrettet ikke spilles U14, 
U16 og U18 hold, men at der er to årgange der spiller 
sammen. Det giver større hold og flere muligheder for 
at danne hold. 
Træner/leder-arrangement 4.9. Der er hjemmekamp 
og fællesspisning. 
Alle hold er færdige med sidste spillerunde den 
31.10. og er dermed klar til en afslutningsfest. 
Der har været en dialog med Teddy Barret og Klaus 
Sundtoft vedr, eventuel koordinering af træningstider 
mellem håndbold og fodbold for at sikre at man kan 
gå til begge dele, så længe det ønskes. 
Der blev også drøftet muligheder for at afholde 
fodboldskole i eget regi: en model håndboldklubben 
har gode erfaringer med. 
Fodboldskolens afvikling kræver en nærmere, 
indgående drøftelse.  
LK og sportsudvalget finder ud af, hvem der kunne 
sidde i et mindre udvalg, som så skal komme med et 
oplæg til bestyrelsen. 
Sportsudvalget har fordelt opgaverne imellem sig. 
Oversigten bliver lagt på Facebooksiden og på 
klubbens hjemmeside.  
Det skal være muligt at alle trænere/ledere kan 
fortælle den gode historie på facebooksiden.  
Der mangler en ensretning i forhold til hvilket tøj nye 
trænere kan tilkomme i Sportsmaster.  
JJ og WD får lavet en løsning, så der fremadrettet 
ikke udleveres mere tøj end der er blevet aftalt. 
 
Der er ikke længere restriktioner i forhold til covid-19. 
Der opfordres til at overtræstrøjer bliver vasket. Der 
er mulighed for at vaske i klubhuset. 
 
Klubben har fået en henvendelse fra Hviding boldklub 
vedr, samarbejde på U14 afdelingen.  
SH sender et svar. LK får det til gennemsyn. 
Pigeraketten afvikles den 20.8. 



 

 

7) Gennemgang af perioderegnskab og opklarende 
spørgsmål. (HE 25 min) 

HE gennemgår perioderegnskabet. Det ser fornuftigt 
ud. 
 

8) Restancer Kontingent – Hvad nu herfra? (10 min) Listen blev rettet til i forhold til spillere, der ikke spiller 
alligevel. 
PJ tager kontakt til de resterende på listen. 

9) Efteråret, indsatser og mødedatoer! (15min) Hvem tager hvad? Herunder rengøring og samling af 
bander. 
JJ følger op på hvornår de nye sponsortavler færdige. 
De kan evt, fyldes op med tavler med RBK-logo. Der 
skal bestilles 10 tavler. 
Datoen for arbejdsdagen fastsættes når der er 
overblik over hvornår tavlerne er klar. 

10) Hvordan kan vi gå fra “at drifte til at udvikle 
sporten”? (20 min) (Kan udsættes) 

udsættes 

11) Sponsorstatus? (JJ – 10 min) (Kan udsættes) udsættes 

12)  Status RBK´s venner (Kan udsættes) udsættes 

13) Punkter næste møde 10.9.20  (5 min)  

 


